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Udlændinge- og Integrationsudvalget 
Folketinget 
Christiansborg 
1240 København K 

Udlændinge- og Integrationsudvalget har den 5. januar 2017 stillet følgende spørgsmål nr. 

332 (alm. del) efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL) til udlændinge- og integrati-

onsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål nr. 332: 

Det fremgår af svaret på UUI alm. del - spørgsmål 225, at Udlændingestyrelsen har udskilt 

godt 400 af de 1200 sager, som fremgik af pressemeddelelsen af 16. september 2016, 

fordi de pågældende ikke har opholdstilladelse pga. de generelle forhold i Somalia. Vil 

ministeren oplyse, hvor mange personer med opholdstilladelse efter udlændingelovens § 

8, stk. 2, der er i gruppen på de godt 400, og hvor mange med 8.2-opholdstilladelse der er 

tilbage i den gruppe, der nu kan forvente en egentlig inddragelsessagsbehandling? 

 

Svar: 

Udlændinge- og Integrationsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhen-

tet en udtalelse fra Udlændingestyrelsen, der har oplyst følgende: 

 
”Udlændingestyrelsen kan oplyse, at 62 af de ca. 1.200 asylsager, som omtalt i sty-
relsens pressemeddelelse af 16. september 2016, vedrører somaliske flygtninge, 
der er meddelt opholdstilladelse efter udlændingelovens § 8, stk. 2. De 62 sager 
omfatter 105 personer.  
 
32 af de godt 400 asylsager vil ikke være omfattet af en egentlig inddragelsessags-
behandling. De 32 sager omfatter 62 personer med opholdstilladelse efter udlæn-
dingelovens § 8, stk. 2. Der vil således være 30 sager, som forventes at skulle gen-
nem en egentlig inddragelsessagsbehandling. De 30 sager omfatter 43 personer 
med opholdstilladelse efter udlændingelovens § 8, stk. 2. 
 
Opgørelsen er foreløbig og opgjort på baggrund af registreringer i udlændingemyn-
dighedernes elektroniske sagsbehandlingssystem pr. 2. januar 2017. Generelt be-
mærkes, at de statistiske oplysninger er behæftet med usikkerhed, da sagsbehand-
lingssystemet er opbygget som et journaliserings- og sagsstyringssystem og ikke 
som et egentligt statistiksystem.” 
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